
OBECNÉ  ZASTUPITEĽSTVO  VO  VRBOVE 

Zápisnica 

zo 4.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Vrbov, 

konaného dňa 10.5.2023 

 

 

Prítomní: 

 

Poslanci: Peter Faltin, Ing. Monika Greňová, Michal Jankura, Ing. Milan Kačmarek, Daniel 

Krempaský, Peter Kuzmiak, Branislav Lipták, Adrián Paugsch, Mária Polomská 

Hlavný kontrolór obce: JUDr. Martin Hoffmann 

Neprítomní: - 

Hostia: Peter Regec, Jozef Regec, Zuzana Kubáňová, Mária Mizdošová, Martin Zemančík, 

Mária Zemančíková, Ján Gáll,  

 
1. Otvorenie 

2.       Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Zloženie sľubu poslanca - náhradníka 

5. Kontrola plnenia uznesení 

6. ZŠ Vrbov – Návrh na počty prijímaných žiakov  

7. Stanovisko Hlavného kontrolóra obce Vrbov k Návrhu záverečného účtu obce za rok 2022 

8. Záverečný účet obce Vrbov za rok 2022 

9. Rozpočtové opatrenie č. 1/2023 

10. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Vrbov na 1. polrok 2023 

11. VZN č. 1/2023 o určení názvov ulíc a iných verejných priestranstiev v obci Vrbov 

12. Oprava uznesenia č. 48/2022  

13. Územný plán obce Vrbov - doplnenie 

14. Beáta Hriňáková Potraviny MIX H&H – Žiadosť  

15. Milan Pitoňák a manž. – Stav chodníka k zdravotníckemu zariadeniu vo Vrbove  

16. Ing. Martin Zemančík – Žiadosť o odkúpenie pozemku 

17. Ing. Mária Zemančíková – Žiadosť o odkúpenie pozemku 

18. Dávid Šimbera – Žiadosť o kúpu pozemku 

19. Mária Mizdošová – Žiadosť o odkúpenie nehnuteľností 

20. Pavol Štieber a manž. – Žiadosť o odkúpenie pozemku 

21. Maroš Zummer a manž. – Žiadosť o odkúpenie parcely č. 4775/3 a parcely č. 4727/1 

22. Norbert Jankura a manž. – Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku 

23. Iveta Hudačková – Žiadosť o odkúpenie časti obecného pozemku 

24. Bohuš Koky – Žiadosť o odkúpenie pozemku 

25. Pavol Mirga – Žiadosť o odkúpenie pozemku 

26. Deň detí 

27. Rôzne  

28.  Diskusia 

29. Záver 

 

 

Priebeh rokovania 

 

1. Otvorenie 

Dnešné zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla Mgr. Tatiana Faltinová, starostka 

obce, ktorá zároveň privítala všetkých prítomných a skonštatovala, že zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. Predstavila a oboznámila poslancov s programom dnešného zasadnutia, 



opýtala sa prítomných poslancov, či k programu majú nejaké ďalšie návrhy. Poslanci nemali 

žiadne návrhy.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 81/2023, 82/2023. 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Za zapisovateľku na dnešnom zasadnutí bola určená Mariana Vilgová. 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí Branislav Lipták a Peter Kuzmiak 

O tomto bode sa nehlasovalo.    

 

3. Voľba návrhovej komisie 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Ing. Monika Greňová a Mária Polomská. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 83/2023. 

 

4. Zloženie sľubu poslanca – náhradníka 

Starostka informovala poslancov, že nakoľko sa na predchádzajúcom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva poslanec Radovan Bartko vzdal poslaneckého mandátu  (spôsobom ústne do 

zápisnice), nastupuje ako náhradník Adrián Paugsch. 

Poslanec Adrián Paugsch zložil zákonom predpísaný sľub, ktorý následne svojím podpisom 

potvrdil. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 84/2023. 

 

5. Kontrola plnenia uznesení 

Starostka previedla kontrolu plnenia uznesení. 

  

6. ZŠ Vrbov – Návrh na počty prijímaných žiakov  

Starostka prečítala návrh na počty prijímaných žiakov, ktorý predložila Základná škola 

Vrbov.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 85/2023. 

 

7. Stanovisko Hlavného kontrolóra obce Vrbov k Návrhu záverečného účtu obce za rok 

2022  

Hlavný kontrolór obce informuje poslancov, že podáva odborné stanovisko k Návrhu 

záverečného účtu obce. V závere jeho kvalifikovaného posudku uvádza, že Záverečný účet je 

spracovaný v súlade s príslušnými právnymi normami a objektívne vyjadruje rozpočtové 

hospodárenie ako aj stav majetku a záväzkov obce a odporúča Návrh záverečného účtu obce 

za rok 2022 schváliť. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 86/2023. 

 

8. Záverečný účet obce Vrbov za rok 2022 

Starostka obce informuje poslancov o výške prebytku rozpočtového hospodárenia za rok 

2022, ktorý predstavuje výšku 12 712,48 €. Ďalej informuje, že  výška prebytku za minulý rok 

oproti minulosti je podstatne nižšia v dôsledku vysokých nákladov na energie. Poslanci viedli 

diskusiu a navrhli prebytok rozpočtového hospodárenia za rok 2022 použiť na bežné výdavky.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 87/2023, 88/2023. 

 

9. Rozpočtové opatrenie 1/2023 

Starostka obce informuje o položkách obsiahnutých v rozpočtovom opatrení. Uviedla, že obec 

musí mať rozpočet vyrovnaný a preto je potrebné prijať rozpočtové opatrenie.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 89/2023. 

 



10. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Vrbov na 1. polrok 2023 

Hlavný kontrolór obce informuje poslancov o plánovaných kontrolách počas prvého polroka 

2023. Informuje, že jeho povinnosťou dvakrát do roka vypracovať a predložiť na schválenie 

obecnému zastupiteľstvu plán kontrolnej činnosti. Uviedol, že samotný plán kontrolnej 

činnosti bol vypracovaný už v mesiaci január, ale nakoľko v mesiaci február prebiehala voľba 

hlavného kontrolóra obce, plán kontrolnej činnosti bol zahrnutý do programu dnešného 

zasadnutia obecného zastupiteľstva.   

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 90/2023. 

 

11. VZN č. 1/2023 o určení názvov ulíc a iných verejných priestranstiev v obci Vrbov  

Starostka obce informuje poslancov, že VZN o určení názvov ulíc a iných verejných 

priestranstiev už obecné zastupiteľstvo schválilo v roku 2022. Poslanci zorganizovali 

stretnutie, ktorého predmetom bolo prepracovanie VZN o určení názvov ulíc a iných 

verejných priestranstiev. Návrh VZN bol zverejnený na úradnej tabuli v obci a na webom 

sídle obce a neboli vznesené žiadne pripomienky. Starostka prečítala všetky názvy ulíc, ktoré 

poslanci navrhli.  

Pán Ján Gáll vzniesol námietku k názvu ulice „ Okružná“.  

Poslankyňa Ing. Monika Greňová mu podala opodstatnené vysvetlenie. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 91/2023. 

 

12. Oprava uznesenia č. 48/2022 

Starostka obce informuje poslancov, že Okresný úrad Kežmarok, katastrálny odbor prerušil 

konanie na dobu 30 dní vo veci odkúpenia pozemku od pani Kulkovej. Starostka navrhla 

zrušiť pôvodné uznesenie a prijať nové uznesenie, ktoré bude v súlade s požiadavkami 

uvedenými v rozhodnutí Okresného úradu Kežmarok. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 92/2023, 93/2023  

 

13. Územný plán obce Vrbov - doplnenie  

Starostka obce informuje poslancov o potrebe doplnenia pozemku parcelné číslo KN C 9105 

do súčasne prebiehajúcej zmeny a doplnku územného plánu obce. V súčasnosti prebieha už 9 

zmena územného plánu obce.  

V aktuálnom územnom pláne obce je parcela číslo KN C 9105 vedená ako plocha bytových 

domov, na ktorej bola plánovaná výstavba bytového domu. Pozemky okolo uvedenej parcely 

sú vedené ako plochy športu a rekreácie, nakoľko sa v minulosti plánovalo v danej lokalite 

vybudovať športové ihriská.  

Starostka uviedla, že je vhodné, aby sa aj parcela KN C 9105 zmenila na plochy športu 

a rekreácie, nakoľko sa v budúcnosti tieto plochy budú využívať pre šport a rekreáciu.  

Ďalej uviedla, že vzhľadom k tomu, že aktuálny územný plán je zastaralý sa  bude obec 

zaoberať aj tvorbou nového územného plánu obce. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.  94/2023. 

 

14. Beáta Hriňáková Potraviny MIX H&H – Žiadosť   

Starostka obce prečítala žiadosť a informuje poslancov, že k výmene okien a dverí je potrebný 

súhlas pamiatkového úradu. Oslovila predsedu stavebnej komisie Petra Kuzmiaka a požiadala 

ho o vyjadrenie.  

Poslanec Peter Kuzmiak informuje poslancov, že okná a dvere sú v dezolátnom stave 

a navrhol, aby sa uskutočnila obhliadka priestorov predajne, ktorej sa zúčastní stavebná 

komisia a ekonomická komisia. 

Starostka obce informuje, že susedná prevádzka nemá zriadené WC, navrhla vybudovať WC 

v priestoroch medzi prevádzkami. 



  

Poslanci viedli diskusiu a navrhli stretnutie za účelom vykonania obhliadky priestorov 

predajne na deň 16.5.2023 o 18:00 hod.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 95/2023. 

 

15. Milan Pitoňák a manž. – Stav chodníka k zdravotníckemu zariadeniu vo Vrbove 

Starostka prečítala list, ktorý doručil do podateľne obecného úradu pán Pitoňák. Starostka 

informuje poslancov, že chodník bol predmetom riešenia komplexnej rekonštrukcie námestia, 

ktoré sa realizovalo v minulosti. Z nejakého dôvodu sa rekonštrukcia tohto chodníka 

nezrealizovala. Uvedený chodník sa nachádza v pamiatkovej zóne a k jeho rekonštrukcii je 

potrebné vyjadrenie pamiatkového úradu.  

Poslanci viedli diskusiu a skonštatovali, že chodník je v zlom technickom stave aj v dôsledku 

vybudovaných prípojok k rodinným domom. Navrhli, že chodník je potrebné zamerať.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 96/2023. 

 

16. Ing. Martin Zemančík – Žiadosť o odkúpenie pozemku  

Starostka obce prečítala žiadosť o odkúpenie pozemku.  

Poslankyňa Ing. Monika Greňová navrhla vzhľadom na prebiehajúcu zmenu územného plánu 

obce, vzhľadom na plánovanú zmenu územného plánu obce a vzhľadom na nedokončenú 

kanalizáciu a nekompletnú infraštruktúru v obci dočasne zastaviť všetok predaj a prenájom 

obecných pozemkov. Poslanci viedli diskusiu a súhlasili   s uvedeným návrhom.   

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 97/2023. 

 

17. Ing. Mária Zemančíková – Žiadosť o odkúpenie pozemku   

Vzhľadom k prijatému uzneseniu č. 97/2023 sa týmto bodom obecné zastupiteľstvo 

nezaoberalo.  

 

18. Dávid Šimbera – Žiadosť o kúpu pozemku 

Vzhľadom k prijatému uzneseniu č. 97/2023 sa týmto bodom obecné zastupiteľstvo 

nezaoberalo.  

 

19. Mária Mizdošová – Žiadosť o odkúpenie nehnuteľnosti 

Vzhľadom k prijatému uzneseniu č. 97/2023 sa týmto bodom obecné zastupiteľstvo 

nezaoberalo.  

 

20. Pavol Štieber a manž. Nikola – Žiadosť o odkúpenie pozemku 

Vzhľadom k prijatému uzneseniu č. 97/2023 sa týmto bodom obecné zastupiteľstvo 

nezaoberalo.  

 

21. Maroš Zummer a manž. Patrícia – Žiadosť o odkúpenie pozemku 

Vzhľadom k prijatému uzneseniu č. 97/2023 sa týmto bodom obecné zastupiteľstvo 

nezaoberalo.  

 

22. Norbert Jankura a manž. Adriana – Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku 

Vzhľadom k prijatému uzneseniu č. 97/2023 sa týmto bodom obecné zastupiteľstvo 

nezaoberalo.  



23. Iveta Hudačková – Žiadosť o odkúpenie časti obecného pozemku 

Vzhľadom k prijatému uzneseniu č. 97/2023 sa týmto bodom obecné zastupiteľstvo 

nezaoberalo.  

 

24. Bohuš Koky – Žiadosť o odkúpenie pozemku 

Vzhľadom k prijatému uzneseniu č. 97/2023 sa týmto bodom obecné zastupiteľstvo 

nezaoberalo.  

 

25. Pavol Mirga a manž. Ružena – Žiadosť o odkúpenie pozemku 

Vzhľadom k prijatému uzneseniu č. 97/2023 sa týmto bodom obecné zastupiteľstvo 

nezaoberalo.  

 

 26. Deň detí 

Starostka obce informuje, že sa v obci každý rok koná akcia „Medzinárodný deň detí“. Tento 

rok, by sa na podnet niektorých poslancov konala akcia „ Medzinárodný deň detí “  vo 

väčšom štýle. Poslanci viedli diskusiu a určili limit použitia finančných prostriedkov na akciu 

do výšky 6000 €.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 98/2023. 

 

27. Rôzne 

Starostka obce informuje, že vzhľadom k zmene poslanca, je potrebné do komisie verejného 

poriadku zvoliť nového člena. Poslanci zvolili poslanca Adriána Paugscha za predsedu 

komisie verejného poriadku.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 99/2023. 

 

Poslanci taktiež schválili novému poslancovi pracovný obvod č. 5.  

K tomuto bodu boli prijaté uznesenie č. 100/2023. 

 

Starostka obce informuje poslancov, že za Kúpeľskou ulicou bol  vyhodený eternit cca 200 

m2. Obec na vlastné náklady zabezpečila odstránenie a zneškodnenie eternitu. Navrhla, aby 

obec osadila do uvedenej lokality rampu alebo dopravné značenie. Poslanci viedli diskusiu 

a zhodli sa, že osadia zvislé dopravné značenie „zákaz vjazdu“. V prípade, že osadením 

dopravného značenia sa daný problém s vyvážaním odpadu nevyrieši, navrhli osadiť do 

uvedenej lokality rampy. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 101/2023. 

 

Poslanec Adrián Paugsch oznámil, že na parkovisku pri kúpalisku sa nachádza vrak 

motorového vozidla.  

 

Starostka informuje o poškodenej streche na dome smútku. Poslanci navrhli opraviť 

poškodenú časť strechy a neskôr sa budú zaoberať výmenou celej strechy na dome smútku. 

Poslanec Michal Jankura informuje o vysokom obrubníku, ktorý sa nachádza pri dome 

smútku, na ktorom sa poškodilo už mnoho áut. Navrhol dané miesto označiť a osadiť 

zábradlie.  

 

Starostka informuje o probléme s odpadom v rómskej osade. Poslanci viedli diskusiu 

a navrhli zabezpečiť vývoz odpadu z rómskej osady na náklady obce a následne vymáhať 

vzniknuté náklady od rómskych spoluobčanov. Navrhli umiestniť kameru na problémové 



miesto a taktiež navrhli  do každej domácnosti s dĺžnikmi na odpade doručiť informáciu, že 

ak dlhy na odpade nevysporiadajú, obec pristúpi k vymáhaniu prostredníctvom polície 

odobratím vodičských oprávnení a taktiež im na obecnom úrade nebudú poskytnuté služby.  

 

Pán Peter Regec informuje, že po vykosení trávy sa poodkrývali odpadky. Starostka 

informuje, že v súčasnosti sa rozmiestňujú smetné nádoby po obci a po ich ďalšom 

naskladnení budú naďalej rozmiestňované po obci.   

 

Pán Peter Regec sa informuje, či sa neplánuje čistenie potoka. Potok je zarastený a zapácha. 

Starostka ho informuje, že potok bol čistený pred dvomi rokmi a uviedla, že požiada Správu 

povodia Dunajca a Popradu o čistenie.  

  

 

28. Diskusia 

 

29. Záver 

 

Poslankyňa Ing. Monika Greňová prečítala návrhy prijatých uznesení. Poslanci nemali žiadne 

otázky a program 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva bol vyčerpaný. Starostka poďakovala 

prítomným poslancom za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

Zapísala: Mariana Vilgová 

 

Overovatelia:      

  

                          Peter Kuzmiak                                         ............................................. 

 

 

                           Branislav Lipták                            ............................................. 

 

 

 

 

    Mgr. Tatiana Faltinová 

                   starostka obce 


